

2018 م 27 سىتمېر 1440 هـ محرم الموافق:

/993/10/10 2018

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

## الموضوع: إفصاح مكمل إستلام تقاربر المستشارين HSBC و Credit Suisse

على الإلتزام بالمادة رقم (4-8-3) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، نود الإفادة بما يلى: إلحاقاً للإفصاح السابق بتاريخ 22 يوليو 2018. يفيد بيتك أنه قد

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك"

إستلم التقارير المعدة من قبل كلاً من السادة/ HSBC والسادة/ Credit Suisse، وجارى العمل على دراستها لتحديد السعر العادل لتبادل الأسهم بين "بيتك" و "البنك الأهلى المتحد - ش م ب". على أن يتم عرض نتائج الدراسة على مجلس إدارة بيتك للحصول على الموافقة، ومن ثمّ بدء أعمال الفحص النافي للجهالة وغيرها من أعمال.

يؤكد بيتك على أن القرارات النهائية تخضع لموافقة الجمعية العامة لمساهمي البنكين وبنك الكويت المركزي وغيره من الجهات الرقابية المختصة في دولة الكونت ومملكة البحرين.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13)، هذا وتم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، شادى زهران

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالوكالة

التاريخ:

27 September 2018 17 Muharram 1440

10 / 10 / 993 /

To: CEO - Boursa Kuwait

Ref:

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you.

2018

## Subject: Supplementary Disclosure The Receipt of HSBC and Credit Suisse Reports

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' interest in adhering to Article (4-8-3) of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

Further to our previous disclosure dated 22 July 2018, KFH has received the reports prepared by HSBC and Credit Suisse. The reports are subject to review aiming to determine the fair price for the exchange of shares between KFH and AUB - Bahrain. The final result will be presented to KFH's Board of Directors for their approval and accordingly start the due diligence and other related tasks.

KFH emphasizes that the final decision is subject to the approval of General Assemblies of both Banks, Central Bank of Kuwait, and the relevant regulatory bodies in both State of Kuwait and Kingdom of Bahrain.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to Capital Markets Authority.

Best Regards,

Shadi Zahran

**Acting Group CEO** 







27 September 2018

27 سبتمبر 2018

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (13)

ملحق رقم (13)

**Supplementary Disclosure Form** 

نموذج الإفصاح المكمل

The Receipt of HSBC and Credit Suisse Reports

إستلام تقاربر المستشارين HSBC و Credit Suisse

•		D: 1	
Supp	lementary	DISC	osure

information related to it and has Significant Effect on other listed companies'

which are members of the same Group, the other companies' disclosure

obligations are limited to disclosing the information and the financial effect

occurring to that company itself.

الإفصاح المكمل

The state of the s			
Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التارخ
27 September 2018	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"	27 سبتمبر 2018
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
The Receipt of HSBC and Credit Suisse Reports		إستلام تقارير المستشارين HSBC و Credit Suisse	
Date Of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
22 July 2018		22 يوليو 2018	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
Further to our previous disclosure dated 22 July 2018, KFH has received the reports prepared by HSBC and Credit Suisse. The reports are subject to review aiming to determine the fair price for the exchange of shares between KFH and AUB – Bahrain. The final result will be presented to KFH's Board of Directors for their approval and accordingly start the due diligence and other related tasks.		إلحاقاً للإفصاح السابق بتاريخ 22 يوليو 2018. يفيد بيتك أنه قد إستلم التقارير المعدة من قبل كلا من السادة/ HSBC والسادة/ Credit Suisse، وجاري العمل على دراسته لتحديد السعر العادل لتبادل الأسهم بين "بيتك" و "البنك الأهلي المتحد - ش م ب"، على أن يتم عرض نتائج الدراسة على مجلس إدارة بيتك للحصول على الموافقة، ومن ثمّ بدء أعمال الفحص النافي للجهالة وغيرها من أعمال.	
KFH emphasizes that final decision is subject to the approval of General Assemblies of both Banks, Central Bank of Kuwait, and the relevant regulatory bodies in both State of Kuwait and Kingdom of Bahrain.		يؤكد بيتك على أن القرارات النهائية تخضع لموافقة الجمعية العامة لمساهمي البنكين وبنك الكويت المركزي وغيره من الجهات الرقابية المختصة في دولة الكويت ومملكة البحرين	
	e Material Information any's Financial Position	لعلومة الجوهرية لمركز المالي للشركة	
There is no effect at this	time on KFH's Financial Position.	ي على المركز المالي لبيتك.	لا يوجد أثر في الوقت الحال
Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.  If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material		يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيها من عقود.	
in a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies'		إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها	

JA WI

انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي

الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة

